
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 1047
I ministerens samrådstale til besvarelse af samråd afholdt den 15. marts 2016
fremgår det, at ”Udlændingestyrelsen har allerede nu iværksat adskilt indkvar-
tering af de mindreårige, der var indkvarteret med en ægtefælle eller samle-
ver. Det betyder i forhold til de 32 par, som jeg tidligere omtalte, at de fleste af
dem allerede er blevet indkvarteret adskilt. De resteredende par vil blive ad-
skilt inden for meget kort tid, med mindre helt særlige grunde gør sig gælden-
de (for eksempel kongebrevet, som jeg nævnte tidligere). Det vil i realiteten
være meget, meget få par, hvor det er gældende” (jf. svar på UUI alm. del –
spm. 444 Folketingsåret 2015/16). På hvilken baggrund var Udlændingesty-
relsen begyndt at indkvartere asylparene adskilt? Var ministeren således be-
kendt med, at Udlændingestyrelsen administrerede efter ministerens presse-
meddelelse af 10. februar 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten
Nielsen (RV), Holger K. Nielsen (SF), Johanne Schmidt-Nielsen (EL) og Mat-
tias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Josephine.Fock@ft.dk, So-
fie.Carsten.Nielsen@ft.dk, Holger.Nielsen@ft.dk, Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk, Mattias.Tesfaye@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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